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ACTA 55a ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL 
COL·LEGI DE FISIOTERAPEUTES DE CATALUNYA 

Celebrada a l’aula FM 0.03 de l’edifici de la Facultat de Medicina de la UdL (carrer 
Montserrat Roig, 2 de Lleida), el dia 24 d'abril de 2024, a les 18.30 hores en 
segona convocatòria, amb el següent ordre del dia: 

1. Informació dels acords adoptats per la Junta de Govern en
compliment de l’acord de l’Autoritat Catalana de la Competència
(ACCO) de terminació convencional de l’expedient 107/2020.

2. Memòria d’activitats del 2023.
3. Aprovació de l’estat de comptes del 2023, si s’escau.
4. Presentació i aprovació de les propostes de destinació del romanent

del 2023, si s’escau.
5. Precs i preguntes

Hi assisteixen presencialment 15 col·legiats: 

Núm. col Nom Cognoms 
11046 Cristina Adillón Camón 
3820 Ramon Aiguadé Aiguadé 
12795 Raúl Aran Jové 

11162 Clara Bergé Ortínez 
8224 Anahí Castilla Catalán 

2023 Daniel Freixes Garcia 

2612 Ismael Martí Terrades 
409 Alfons Mascaró Vilella 
12088 Marlen Moreno Martínez 
11662 Eric Ropero Tena 

2181 Ma Carmen Sánchez Mato 
6243 Yolanda Sánchez Retamero 
5742 Jaume Siurana Botargues 

8250 Luis Soto Bagaria 
787 Jordi Vilaró Casamitjana 
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Es connecten virtualment a l’Assemblea, 29 col·legiats: 
 
Núm. col Nom Cognoms 
2646 Roser Alfonso Pernias 
1454 Ma Cristina Bravo Navarro 
25 Antoni Cabot Hernandez 
5591 Anabel Casanovas Álvarez 
1550 Yolanda Castellano Madrid 
15243 Maria Clèries Aran 
14062 Adrià Falo Arias 
4402 Christian Fernandez Samprieto 
9428 Dorleta García de Iturrospe Rivera 
13382 Alejandro Ginés Puertas 
1601 Ingrid Güémez Cifuentes 
700 Xavier Labraca Gui 
3115 Marc Lari Viaplana 
12882 Luis Llurda Almuzara 
9655 Iván Marín Rosal 
5994 Diana Martorell Solé 
9584 Maria Masbernat Almenara 
10851 Helena Masó Fuertes 
2746 Luciana Moize Arcone 
1401 Lourdes Moure Romero 
8 Xavier Oliver Casanova 
11113 Selma Pelaez Hervas 
1771 Silvia Quiñonero Gómez 
10451 Maria Roig Closa 
715 Ma Teresa Serra Argerich 
5341 Júlia Solani Subirada 
10736 Eva Sorribes Fernández 
5148 Marc Terradellas Fernandez 
13116 Joan Veny i Guasch 
 
 
S’inicia a les 18.40 h, quan el degà dona la benvinguda als assistents, agraeix la 
presencia dels membres de la Secció de Lleida, a la Universitat de Lleida per la 
cessió de l’espai, i als companys de la Junta de Govern. Seguidament, llegeix l’ordre 
del dia i explica com funcionarà la sistemàtica de l’Assemblea General. Recorda que 
l’Assemblea és l’òrgan de participació de totes les col·legiades i col·legiats on es 
prenen les decisions més importants. Per aconseguir que l’acte sigui més àgil, 
fomentar la participació i deixar més espai de temps per al debat, previ a 
l’Assemblea s’ha publicat al web del Col·legi la documentació i els vídeos 
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corresponents a la Memòria d’activitats 2023 i a l’estat de comptes del 2023. Explica 
que hi haurà dues votacions: estat de comptes del 2023 i propostes de destinació del 
romanent del 2023. Agraeix a les col·legiades i col·legiats la seva presència. A 
continuació, dona la paraula a la secretària, Sra. Cristina Adillón. 
 
La secretària informa del nombre total d’inscrits i de les delegacions de vot, 
degudament presentades per l’Assemblea, d’acord amb el reglament específic per a 
aquesta assemblea de caràcter híbrid. 
 
 
Col·legiats amb vot delegat, 17 col·legiats: 
 

Delegació de vot: Col·legiat Núm. 
col·legiat 

Delega el vot en (nom i núm. col·legiat) 

Laia Monné Guasch 1376 Ramon Aiguadé Aiguadé, 3820 
Maider Sánchez Padilla 9699 Yolanda Sánchez Retamero, 6243 
Tania López Hernández 11664 Cristina Adillón Camón, 11046 
Gemma Font Pregonas 1872 Marlen Moreno Martínez, 12088 
Paula Espí Vallvé 13115 Lluis Soto Bagaria, 8250 
Núria Dotor Vilarrubia 6559 Carme Sánchez Mato, 2181 
Ester Masferrer Sala 1875 Alfons Mascaró Vilella, 409 
Mercè Sitjà Rabert 1416 Jordi Vilaró Casamitjana, 787 
Ivana Maria Prados Espiñeira 3779 Anahí Castilla Catalán, 8224 
Ivan Quesada Carrasco 14168 Ismael Martí Terrades, 2612 
Ariadna Cerdà Ortínez 10240 Clara Bergé Ortínez, 11162 
Ma Inma Navarro Villanueva 1950 Daniel Freixes Garcia, 2023 
Ester Bermúdez Gómez 4031 Lourdes Moure Romero, 1401 
Karima Bouallalene 8575 Luciana Moizé Arcone, 2746 
Anna Ma Gibert Prat 1953 Ingrid Güemez Cifuentes, 1601 
Irene Martínez Pérez 5987 Maria Roig Closa, 10451 
Esther Sardà Rico 786 Anabel Casanovas Álvarez, 5591 

 
 
La secretària llegeix l’ordre del dia i explica com funcionarà la sistemàtica de 
votacions de l’Assemblea General i l’aprovació de l’acta. En un termini màxim de 15 
dies s’enviarà l’acta als assistents perquè durant 20 dies puguin donar la seva 
aprovació o fer modificacions, si s’escau. Passats aquest dies, es tractaran les 
al·legacions i, en un termini de 15 dies, s’enviarà als assistents l’acta definitiva. A 
continuació, dona la paraula al degà, Sr. Ramon Aiguadé. 
 
El degà inicia el primer punt de l’ordre del dia i sol·licita el permís als assistents a 
l’assemblea perquè el Sr. Joan Sánchez, assessor fiscal del CFC, i el Sr. Antoni 
Cudós, assessor jurídic del Col·legi puguin estar presents. També l’Helena Cabot i la 
Mila Capel, membres de la plantilla de treballadores del CFC. 
 
El degà sol·licita permís per poder enregistrar l’assemblea, només amb la finalitat de 
realitzar l’acta. 
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1. Informació dels acords adoptats per la Junta de Govern en compliment 
de l’acord de l’Autoritat Catalana de la Competència (ACCO) de 
terminació convencional de l’expedient 107/2020. 

 
El degà dona la paraula al Sr. Antoni Cudós, qui fa un breu resum dels acords 
adoptats per la Junta de Govern en compliment de l’acord de l’Autoritat Catalana de 
la Competència (ACCO) de terminació convencional de l’expedient 107/2020. 
Malgrat que ja es va enviar un coreu electrònic informatiu a tots i cadascun dels 
col·legiats i la informació està degudament publicada al web del Col·legi, es fa una 
lectura dels compromisos adoptats i informant de les mesures preses per donar 
compliment de tots ells, que han estat degudament executats. Malgrat ser un punt 
merament informatiu, i no sotmès a votació, els presents mostren conformitat en 
l’actuació de la Junta de Govern. 
 
 

2. Memòria d’activitats del 2023. 
 
Pren la paraula el degà per presentar la Memòria, i fa un repàs de l'organigrama del 
Col·legi, en quant a distribució per sexes/edats dels col·legiats, paritària de la Junta 
de Govern; comissions, seccions territorials, grups de treball i grups d'interès hi ha 
actualment al Col·legi, agraint la seva implicació amb el Col·legi; com es distribueix i 
com ha anat variant la col·legiació en els últims anys, mantenint-se, en termes de 
creixement, amb un total de 813 col·legiacions noves l'any 2023. També destaca 
l'augment en el nombre d'ajuts per naixements o adopcions, els ajuts de formació, 
ajuts a la recerca, ajuts a la publicació d'articles i ajuts per a projectes solidaris 
atorgats l'any 2023 (un total de 130.000 €); i les bonificacions de col·legiats no 
exercents, jubilacions, discapacitat, famílies nombroses i monoparentals, i millors 
expedients. Assenyala també la repercussió que té el Col·legi de Fisioterapeutes a 
les xarxes socials, sent líders a Instagram, i l'impacte amb premsa que té el Col·legi 
sobre la difusió i divulgació de la professió a la societat. També destaca les 
publicacions extraordinàries com la Guia clínica de fisioteràpia per al maneig de la 
COVID persistent (fent un agraïment als seus autors i especialment al Jordi Vilaró), 
Informe sobre l’accés directe a fisioteràpia; i les activitats del propi Col·legi, el nou 
DIFT amb un format més participatiu, i totes les activitats de la Junta de Govern de 
caire més institucional perquè cal estar i incidir en els llocs on es prenen decisions. 
 
Una vegada explicades les activitats, es dona pas al següent punt de l’ordre del dia, 
cedint la paraula a la tresorera del CFC, Sra. Marlen Moreno. 
 
 

3. Aprovació de l’estat de comptes del 2023, si s’escau. 
 
Pren la paraula la tresorera, que explica breument el resultat del balanç econòmic 
del pressupost del 2023 i l’estructura de la memòria econòmica, amb una 
comparativa entre el pressupostat i l’executat a l’any 2023. Recorda que l’estat de 
comptes del 2023 està penjat al web i hi ha tota la informació desglossada. Comenta 
que el benefici resultant de l’exercici ha estat de 70.599,77 €. 
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El degà dona pas al torn de precs i preguntes.  
 
L’Ivan Marín (col·legiat 9655) fa vàries preguntes respecte al pressupost. Comenta la 
comparativa entre les despeses de la Junta de Govern que apareixen a la Memòria 
del 2023 i a l’estat de comptes. La degà comenta que les activitats de Junta de 
Govern que apareixen a l’estat de comptes fan referència a les hores que els 
membres de Junta dediquen a les tasques assignades. En canvi a la memòria 
apareix reflectit en una mateixa partida la suma de les activitats de Junta de Govern 
més les despeses d’assistència a les reunions de Juntes de Govern. L’assessor 
econòmic (Joan Sánchez) puntualitza que en aquestes partides també estan 
incloses les assegurances, reemborsament de despeses i altres conceptes que no 
són salari ni fiscalment ni comptablement. També fa referència a les despeses de 
subministraments de telefonia fixa, mòbil i internet del CFC. El degà comenta que 
dels membres de Junta de Govern només tenen telèfons d’empresa el degà i la 
secretària, i també les responsables de cada àrea. La resta de telefonia són les 
línies del propi Col·legi. L’Helena Cabot (responsable de Finances) confirma que és 
correcte el nombre de terminals del Col·legi, i a nivell de tarifes i funcionament 
destaca que és una part important del dia a dia. Per últim, fa referència a les 
despeses d’assessorament i altres professionals, específicament de l’apartat d’altres 
assessories externes i altres professionals independents. El degà comenta que 
aquest apartat correspon a assessories que s’han contractat per donar sortida al dia 
a dia del Col·legi, com una assessoria informàtica que es va contractar per intentar 
reorganitzar informàticament el Col·legi i una assessoria de qualitat del propi 
Col·legi. La tresorera afegeix que també es va contractar a un professional extern 
col·legiat que va col·laborar en la revisió d’estatuts del CFC i CGCFE, i en la Guia de 
fisioteràpia escolar. 
 
La secretària proposa l’aprovació, per part de l’Assemblea, del balanç econòmic del 
2023 presentat per aquesta Junta de Govern. 
 

• Vots a favor: 15 vots (presencials), 16 vots (online), 12 vots (delegats). Total = 
52 vots 

 
• Abstencions: 0 vots (presencials), 6 vots (online). Total = 6 vots. 

 
• Vots en contra: 0 vots (presencials), 1 vot (online). Total = 1 vot. 

 
 
S’aprova per 52 vots a favor, 6 abstencions, 1 vot en contra. Es dona pas al següent 
punt de l’ordre del dia. 
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4. Presentació i aprovació de les propostes de destinació del romanent del 
2023, si s’escau. 

 
El degà exposa la proposta de la Junta de Govern de destinació del benefici de l’any 
2023, concretament 70.599,77 euros.  
 
La Junta de Govern proposa destinar, 50.599,77 euros a projectes de difusió de 
l’activitat física terapèutica i 20.000 euros per a projectes de recerca. 
 
El degà dona pas al torn de precs i preguntes.  
 
Pren la paraula la Selma Peláez (col·legiada 11113), qui pregunta sobre quins seran 
els projectes de difusió, i comenta que estaria bé saber quin impacte real tenen 
aquestes campanyes en la població general. També fa referència a la 
representativitat i equitat d’altres àmbits d’actuació de la fisioteràpia en les 
campanyes d’activitat física terapèutica. El degà comenta que l’activitat física 
terapèutica és transversal en totes les disciplines, i fa referència a la publicació de 
l’últim Noticiari on, concretament, s’ha publicat un nou projecte d’activitat física 
terapèutica en l’àmbit de la neurologia. També comenta que no es pot especificar 
com serà aquesta campanya perquè primer s’ha d’aprovar aquesta proposta de 
destinació del romanent, però la idea és fer campanyes d’autobusos, falques de 
ràdio, impactes en premsa escrita i xarxes socials. Remarca també que es 
traslladarà al Departament de Comunicació l’avaluació de l’impacte que tenen les 
campanyes de divulgació realitzades per poder transmetre la informació. 
 
A continuació, la secretària passa a votació la proposta de destinació del benefici de 
l’exercici del 2023, 70.599,77 euros, presentada per la Junta de Govern. 
 

• Vots a favor: 15 vots (presencials), 23 vots (online), 17 vots (delegats). Total = 
55 vots 

 
• Abstencions: 0 vots (presencials), 2 vots (online), 0 vots (delegats). Total = 2 

 
• Vots en contra: 0 vots (presencials), 0 vots (online). Total = 0 

 
S’aprova per 55 vots a favor, 2 abstencions, 0 vots en contra, la proposta de 
destinació del romanent del 2023. 
 
Un cop finalitzat el repàs del balanç econòmic, es dona pas al sorteig de dos xecs de 
150€ per a formació relacionada amb la fisioteràpia o material/llibres. Els membres 
de la Junta de Govern i personal treballador del CFC queden exclosos del sorteig. La 
Ingrid Güémez comparteix pantalla amb tots els assistents i mostra els números de 
col·legiats que participen i realitza el sorteig en directe. El resultat del sorteig és per 
al Marc Terradellas (5148) i Luciana Moizé (2746). 
 
Finalment, el degà agraeix la participació a tots els assistents a l’assemblea i dona 
pas al torn de precs i preguntes. 
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5. Precs i preguntes. 
 
El degà dona pas al torn de precs i preguntes.  
 
Pren la paraula el Xavier Oliver (col·legiat 8), qui informa que des de fa 4 anys a 
Catalunya hi ha una Associació de Fisioteràpia Manual que té els estàndards de 
qualitat internacional (IFOMPT) i ell mateix és actualment el president. Sol·licita al 
Col·legi ajut per fer promoció i difusió de l’associació. El degà agraeix la informació i 
comenta que és una aposta a la qual val la pena destinar-hi temps i emplaça el Sr. 
Oliver a concertar una reunió amb la Junta Permanent o Junta de Govern per parlar-
ne. 
 
Pren la paraula la Teresa Serra (col·legiada 715), qui comenta la possibilitat que hi 
hagi només una hora de convocatòria. El degà demana primer de tot disculpes pel 
retard en l’acreditació; s’intentarà millorar per la a pròxima assemblea, i comenta 
també que s’està treballant perquè només hi hagi una única convocatòria, ja que 
segons els estatuts per poder iniciar l’assemblea en primera convocatòria hi hauria 
d’haver una participació de 6.000 col·legiats, aproximadament. 
 
Pren la paraula la Selma Peláez (col·legiada 11113), qui comenta que el Col·legi 
hauria d’apostar més per la recerca. Comenta també que està en desacord amb els 
cursos que s’estan impartint gràcies a l’ajut del Next Generation sobretot amb el curs 
de fibròlisi instrumental miofascial, i que aquests diners es podrien destinar a altres 
formacions o activitats. El degà comenta que hi ha grups de recerca catalans fent 
recerca amb aquestes tècniques que es mereixen un respecte. Comenta també que 
aquest ajut és només per formació i només pels cursos que s’han ofert, no es poden 
destinar a altres interessos. També pregunta si estan tancats ja tots els ponents de 
l’FTP24, ja que les propostes que s’han fet des de la Comissió de Neurologia no han 
estat acceptades. El degà comenta que hi ha companyes de la Comissió de 
Neurologia que estan de ponents i estan representades en el programa, i demana 
disculpes perquè no s’hagin pogut atendre totes les peticions. També fa referència, 
vàries vegades a la despesa del degà en el 2023. El degà respon que el càrrec de 
degà és el que té una major implicació i dedica més temps en el desenvolupament 
del Col·legi. A més, en el 2023 especifica que va haver-hi molta activitat de Junta de 
Govern i del degà, i que per aquest motiu la despesa és més elevada. També 
especifica, amb un exemple, que fins al 2022 el sou del degà era més baix que el del 
degà del 2012. En l’apartat de les despeses comentades, el degà informa que es 
contempla el quilometratge, les dietes de representació (comunes per a membres de 
seccions, comissions, Junta) equivalen a 50€ mitja jornada i 100€ dia complet a 
banda de les activitats específiques de cadascun (quan sigui cap de setmana i/o nit); 
i que aquestes dietes són les mateixes que es van fixar l'any 2006. Afegeix també 
que el preu/hora de dedicació, com a mínim, són idèntics als establerts al 2014. 
Comenta també que els sous són proporcionals a les hores de dedicació de 
cadascun dels membres de Junta de Govern.  
 
Pren la paraula l’Ivan Marín (col·legiat 9655), qui pregunta el motiu pel qual hi ha 
hagut menys ajuts a la formació. El degà comenta que s’han acceptat totes les 
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peticions; tothom que va enviar la documentació correcta va rebre l’ajut. La totalitat 
del fons no es va exhaurir. També pregunta per les modificacions que s’han fet a les 
comissions/grups de treball/grups d’interès, atès que en les últimes actes hi ha hagut 
una disminució en la seva activitat. El degà comenta que es va realitzar una posada 
al dia de tot i es va detectar que hi havia problemes de comunicació i que la 
informació no arribava a la Junta de Govern. Es va realitzar una primera 
reestructuració, però serà necessari fer una altra reestructuració en un futur. 
Respecte a l’apartat de despeses de personal comenta que amb les altes i baixes 
que hi ha hagut, no s’especifica a la Memòria. La secretària aclareix que en l’últim 
any hi ha hagut molts canvis a causa de peticions d’excedències de personal del 
CFC i baixes de llarga durada, i el que queda reflectit a la Memòria és l’estat actual 
del personal. La secretària comenta que la Junta de Govern queda a la seva 
disposició per si necessita més informació al respecte. També pregunta per la 
valoració de la Junta de Govern en la disminució de les col·legiacions en l’últim any. 
El degà comenta que la baixada és poc significativa i que no se sap el motiu. També 
comenta que les actes/acords de la Junta de Govern i Junta Permanent del 2024 no 
estan penjats al web del CFC. La secretària demana disculpes i comenta que a finals 
de mes estaran penjats els acords des de gener fins a març. Tot seguit, pregunta 
sobre la creació del Grup de Treball d’Exercici terapèutic. El degà comenta que 
aquest grup s’ha creat al 2024 i encara falta informació, però que s’actualitzarà aviat. 
La Cristina Bravo (col·legiada 1454) comenta que ha sol·licitat vàries vegades la 
seva incorporació en el GT de Salut mental, però no s’ha acceptat. El degà comenta 
que els GT depenen del degà i l’emplaça a comentar els motius. 
 
Una vegada finalitzat el punt de precs i preguntes i el sorteig, la secretària informa 
de nou del sistema que s’utilitza per aprovar l’acta. En un termini màxim de 15 dies 
s’enviarà l’acta als assistents perquè durant 20 dies puguin donar la seva aprovació 
o fer modificacions, si s’escau. Passats aquest dies, es tractaran les al·legacions i, 
en un termini de 15 dies, s’enviarà als assistents l’acta definitiva. 
 
Finalment, el degà agraeix a l’Assemblea la seva participació i convida tothom al 
posterior pica-pica i copa de cava. Es dona per finalitzada l’assemblea a les 20.21 
hores del dimecres 24 d’abril de 2024. 
 
 

Vist-i-plau degà Secretària 
 

 
 

 

Ramon Aiguadé Aiguadé Cristina Adillón Camón 
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